
    Protokoll fört vi styrelsemöte för Adelsö Hembygdslag
   måndagen den 13 nov. kl. 19.00 hos Agneta Collberg Lundkulla.

Närvarande: Agneta Collberg, Kjell Björk, Maya Bergqvist, Siri Lundmark, 
Christina Qviberg.

§ 1. Öppnande av mötet, godkännande av kallelse och dagordning.

Kallelse och dagordning godkändes.

§ 2 Föregående protokoll godkändes.

§ 3 Ekonomi: 66526.76 kr. Medlemsavgiften är 150 kr/år Prissättning vid jul-
  marknaden skall ej vara 150 kr, kan uppfattas  som medlemsavgift vid
      swishning..

§4  Rapporter, meddelanden och inkommen post.
     Vid julmarknaden 2 dec. kommer 60 stycken marschaller att tändas kl. 14.30 

på stenmuren. Agneta ordnar med inköpet och Föreningsrådet står för 
kostnaderna frivilliga tänder marschallerna. 
Tomteverkstaden ställs in i år pga. brist på frivilliga resurser.

 Bestäms att kolla med Föreningsrådet om någon annan förening kan ta över
   verksamheten.

Angående vattenskadan i Uppgården så har Agneta kontaktat ordf. i 
Föreningsrådet Anders Gustavsson som i sin tur kontaktar kommunen.
Kommunen har i samråd med café entrepenören Emilia kollat upp vatten-
skadan och konstruktionen som ska analyseras framöver.

 Stintan hämtar skärmar hos Lars Skedinger.
         
§ 5.a Vi skall komma ihåg till nästa år att trasiga tegelpannor på fyra byggnader

skall åtgärdas.  
          

§ 5 b,c,d,e,f,g. Status quo.
         
 § 6 Övriga frågor: inga.

§ 7  Nästa styrelsemöte :     22/1  2024.

§ 8 Mötet avslutas.

               Vid protokollet                                    Justeras

               Christina Qviberg                              Agneta Collberg


